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Referat fra styremøte 6/22 

 

Sted:   Idrettens Hus  

Dato/tid: Mandag 22. august kl.17.00.  

 

Det var en kort presentasjonsrunde for medlemmer siden det var nytt styre etter årsmøtet 20.juni  

 
 
Navn 

Tilstede 
(alle) 

For 
fall 

 
   Merknad  

Dag Jarle Aksnes, leder  X  Stemmerett, forlot kl.18.25 

Siren Preto, nestleder   X  Stemmerett, ledet fra kl.18.25 

Geir Iden, styremedlem X   stemmerett 

Trond Erik Mikkelsen, styremedlem X   Stemmerett 

Linda Arnesen, styremedlem   X forfall 

Arild Hovland, styremedlem X    stemmerett 

Janne Gro Nyheim Rasmussen X    stemmerett 

Atle Houg Ringheim X   stemmerett 

Anushiya Steak X   Stemmerett, Ny 

Vidar Steine, vararepresentant  X   Ny 

Camilla H Farestveit, vararepresentant X   Stemmerett for Linda 

Kolfinna Magnusdottir, vararepresentant   X  forfall 

Kent Trieu Nguyen, ungdoms vararepresentant   X  forfall 

Roar Andersen og Anders Hovden XX  Begge fra adm.  

 

Sak 31/22 Godkjenning av innkalling, saksliste 6/22 og styrereferat 5/2022 
  (Referat 5/22, utsendt den 27. juni) 

 

Vedtak:  Idrettsrådet i Bergen godkjente innkalling/ saksliste 6/22 samt styrereferat 5/22. 

 

Sak 32/22 Etter årsmøte 

 

A) 

- Her må spesielt nevnes Åsanehallen  

 

Alle hadde registrert at kommunen skal stenge idretten ute fra Åsanehallen og at Byrådet har politisk 

besluttet å tilrettelegge hallen som FYSAK, 

 

Vi sendte brev om dette like etter årsmøtet og først nå fikk vi melding på mail med det for oss skuffende 

utfall. Flere ga uttrykk for at de var svært betenkt over en slik utviklingen hvor man forherliger og 

prioriterer egenorganiserte som om det var mer verdifullt enn det å være medlemmer i idretten 

 

Idrettsrådet vil fortsatt arbeide for å følge opp årsmøtets enstemmige vedtak Styret ønsker bl.a. å få på 

bordet kostnadene ved å etablere/drifte et fysak-anlegg i Åsanehallen. 

 

 

B) Fordeling av Lokale aktivitetsmidler (LAM). Anders Hovden (saksbehandler) orienterte om status. 

(Kriteriene ble behandlet av Årsmøtet) 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------  
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Sak 30/22 Tilskuddsordningen for klubbeide og private anlegg (samme saksnr som sist) 

 

Styret er fortløpende holdt orientert og den 11. juli fikk dere tilsendt et utkast til endelig 

dokument., brev fra Fana golfklubb var sendt til styret søndag 21.8. 

 

Det ble fattet slikt: 

Vedtak: 
Idrettsrådet ønsker at golfklubbene i Bergen fortsatt er inkludert i tildeling av midler fra 

ordningen «støtte til klubbeide og private idrettsanlegg». Skytebaneanlegg og bowling må også 

bli husket på som søknads og støtte berettiget likeså idrettslagenes hytter på byfjellene. 

 

Sak 33/22 Status i arbeidet med rulleringen av anleggsdelen av idrettsplanen  

Ref sak 29/22 på siste styremøte før ferien 

 

Ifm Velodrom i Åsane på Flaktveit orienterte Anders om at kommunen må ta nye  

grunnundersøkelser for å se om det lar seg gjøre. Arild kommenterte at arrangementshall for 

håndball på Slettebakken ikke var på oversiktene og heller ikke er meldt inn noe sted 

 

Ble foreløpig tatt til orientering 

 

Sak 34/22 Bergen kommune gjennomfører en markering 17. september på Torgalmenningen ifm 

frivillighetsåret 

 

 Roar informerte kort fra møter og vi prøver å få noen innslag f.eks Capoeira eller tamilsk dans 

 

Sak 35/22 Halvårsregnskap  

Adm forklarte at regnskapsføreren ringte og beklaget at data problem medførte forsinkelser 

 

Sak 36/22 Klager hhv fra Bergen Ishockeyklubb og Åsane ishockeyklubb 

 

Styret fikk tilsendt klagen fra BIK 15.8 og fra Åsane Ishockeyklubb 21.8. Berørte andre brukere ga tilsvar 17.8 fra 

Hordaland skøytekrets samt Bergen Bandyklubb 19.9. Også Bergen KK hadde sendt inn kommentar 

 

Klagene ble diskutert grundig og med stort engasjement og i en helhetlig sammenheng kom man frem til: 

 

At Idrettsrådet opprettholder nåværende fordeling mellom de ulike is idrettene da de innkomne 

motforestillingene til klagene fra flere av de berørte brukerne var mer tungtveiende enn argumentene i klagene 

som sådan for å endre og gi ishockey mer tid. 

 

Klagene ble således ikke tatt til følge. 

 

(Adm hadde lest kommunens retningslinjer for tildeling av treningstider og hadde trykket opp disse som ble sendt 

rundt til styremedlemme og de vil i ettertid også bli utsendt til alle) 

 

EVENTUELT 

- Idrettens gullgruve, et notat fra Sandrino Birkeland (LIM ansatt)  

- Ideen ble positivt mottatt, men samme navn nyttes til annet formål så det vil vi se på. Ordning iverksettes 

ikke uten tilfredsstillende ekstern finansiering og vi må skjele til ordninger som allerede finnes slik at vi 

ikke fortrenger andre god ordninger som er litt i samme bane. 

- Personal, et ønske fra Thomas Lee  

Adm. Informerte om den økonomiske gode støtten vi har mottatt på det arbeidsområde «Aktivitets guide» 

som gjør mulig å utvide Thomas sin stilling med det prosjektet til hvertfall 50% i tråd med ønske han har 

fremsendt 

- Nytt vedr Slettebakken møte 24. august 

Arild, Dag og adm. Informerte kort fra møte tidligere på dagen og avtale med Byrådet onsdag 24.august 

- Møhlenpris skole blir muligens ny LIM skole (fra før har vi Slettebakken, Fridalen og Ny-Krohnborg 

Sandrino har fått til å skaffe midler (400.000 kr) slik at nå også blir Møhlenpris en LIM skole, her skal 

også kultur ha 1 dag. Forrige uke avholdt også Arild et positivt oppstarts møte for LIM Slettebakken 

 

- Fordeling av treningstider, generelt → Adm redegjorde for arbeidet og er i avslutningsfase nå mht 

fordeling av tider i skolegymnastikksaler. 
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-  

 

- Spennende mail fra NLA (Norsk Lærer Akademi), de eier tomt på Minde som de vil overlate til 

oss/kommunen til formål å bygge idrettshall 

Roar foreslo at vi kan NLA. Geir Iden innspill om vi må ikke glemme uteidrett, mye planer for inne idrett 

nå. 

 

- Nasjonal Idrettsrådskonferanse, deltagelse. 14-16.oktober i Oslo 
 

Programmet for anleggs- og idrettsrådskonferansen er klart (idrettsforbundet.no) 
 

Vi skal komme tilbake på saken, men 4 til 5 fra styret hvis vi har råd. Anders lager et budsjett og vi 

kommer tilbake på saken i god tid før påmeldingsfristen 

 

Dag Aksnes nevnte OL saken før han måtte forlate møte litt før tiden. Siren ledet møtet på slutten 

 

 

Referent 

 

Roar Andersen 

Bergen 24. august 2022 

 

 

Neste møte mandag 3. okt kl.17:00 

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.idrettsforbundet.no%2Fnyheter%2F2022%2Fprogrammet-for-anleggs--og-idrettsradskonferansen-er-klart%2F&data=05%7C01%7CRoar.Andersen%40idrettsforbundet.no%7C0edc2b291d47477ef44708da7933d833%7C5ca933991184430d88a8107721ef7b66%7C0%7C0%7C637955560810751821%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=a1m032Ylo00FoOsc%2FcvVB7YgmcZDwsz4RHTqPV%2BNdkc%3D&reserved=0

